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 1 30.11.2022ישיבת מועצת עיר מיום 

 אתא תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית

 

 

 

 

 

 נוכחים:

 השתתפו:

 ראש העיר  - מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -  עו"ד מימון טולדנו

 חבר -   מר עופר ברבי

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר -   מר אריה מיזלס

 חברה -   גב' עדנה שטרניק

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר - מר אלי ניר

 חבר -  מר עמנואל סולומונוב

 חבר - מר רואי דוד

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר -   מר ציון אסולין

 

 עיר שלא מן המניין קרית אתא  מועצתישיבת 

 ו' בכסלו תשפ"ג ,  2022.30.11 ד', ביום
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 חברה -   גב' רחל אסרף

 

 סגל:

 מנכ"ל העיריה  - מר בני חזן

 יועצת משפטית -   עו"ד קרן רוזליס

 גזבר העירייה  -   מר רונן רוזנפלד

 רו"ח יעקב זיצר

 לא  השתתפו:

 חברת מועצת עיר - עו"ד ברגר מירב עטרה

 חבר מועצת עיר - מר מועלם עופר

 חבר מועצת עיר - מר ויסנשטרן אלקנה

 חבר מועצת עיר  - מר יעקבי ניר

 

 רשמה :

 עוזרת רה"ע -   הירשלגב' סימה 

 

 על סדר היום:

 .2022עדכון תקציב העיריה לשנת  .1
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 פרוטוקול

 

ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שלא מן המנין. על  י. פרץ, רה"ע:

. אני מבקש מרו"ח יעקב זיצר 2022סדר היום זה עדכון תקציב העיריה לשנת 

 להציג את עדכון התקציב. בבקשה.

 ערב טוב לכולם. רו"ח זיצר:

אני רק רוצה בפתיחת הדברים בבקשה, שלחנו לכם את הנייר לעיון לגבי העדכון  י. פרץ, רה"ע:

 מיליון 4,1של התקציב ובסעיף הכנסות עצמיות, יתר עצמיות אחרות נכנס 

במקום בשורה של משרדים אחרים. אנחנו תיקנו את זה בהחלטת ועדת 

ם כדי שנבין שזה דילג שורה. אז תיקנו את הטעות הכספים ואני גם מעיר לכ

 סופר הזאת. בבקשה יעקב זיצר.

. הגידול הוא 517,4-ל 501,5-או מ 502-ערב טוב. התקציב המעודכן גדל מ רו"ח זיצר:

, וגידול נוסף ממשרדי 4,1, משרדים אחרים 7,3. עיקר הגידול בארנונה 15,88

כתקציב מעודכן לשנת  517,4 חינוך ורווחה. סך הכל אנחנו מבקשים לאשר

2022. 

, גם כאן אנחנו מבקשים 15,88הגידול בהכנסות והגידול בהוצאות זה אותו סכום  

 ₪. מיליון 517,4-המעודכן יסתכמו ל 2022-שסך הכל התשלומים בתקציב ל

יש לנו גידול בפעולות הכלליות, יש לנו גידולים בנושאים של חינוך ורווחה שגם  

ממשלה משתתפים כחלק מההוצאות האלה. אם יש שאלות אני ראינו שמשרדי ה

 אשמח לענות.

 רואי דוד בבקשה. י. פרץ, רה"ע:

שקל  מיליון 7,3ערב טוב. נשמח להבין מה זה התוספת התקציבית, הגידול של  ר. דוד:

בארנונה לעומת מה שהיה צפוי. כנ"ל לגבי משרדים אחרים, ממה נובעת 

 9,7עולות כלליות אני רואה שזאת תוספת של התוספת. ולגבי ההוצאות של פ
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אחוז. נשמח לקבל הסבר גם על  8.1לעומת מה שהיה קיים, זה גידול של  מיליון

 זה.

 טוב. יש עוד שאלות? י. פרץ, רה"ע:

הגידול בארנונה נובע בעיקר מנושא של גידול באינפלציה, כשהוגש תקציב  רו"ח זיצר:

אינה שהביא לידי גידול בעלויות לא ידענו על מלחמת רוסיה אוקר 2021

המחירים וכתוצאה מזה לגידול באינפלציה. וכן גידול בגביית פיגורים שהייתה 

 .2022במהלך 

זה משקף את הנושא של הסכם הגג, כאשר יש גם הכנסה וגם  מיליון 4,1-ה 

 . 9,7-הוצאה וזה המרכיב העיקרי בתוך הפעולות הכלליות, בתוך ה

 נגד. מי נמנע?  2? מי נגד? מי בעד י. פרץ, רה"ע:

 רק אני מבקשת שיהיה רשום את השמות של מי, ה. רובין שלם:

 נגד.  2בעד.  11 י. פרץ, רה"ע:

 

 סוף הישיבה
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 נוכחים:

 השתתפו:

 ראש העיר  - מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -  עו"ד מימון טולדנו

 חבר -   מר עופר ברבי

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר -   מר אריה מיזלס

 חברה -   גב' עדנה שטרניק

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר - מר אלי ניר

 חבר -  מר עמנואל סולומונוב

 חבר - מר רואי דוד

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר -   מר ציון אסולין

 

  קרית אתאמן המניין ישיבת מועצת עיר 

  גתשפ" כסלו' בו,  2.20211.30 ',ד ביום
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 חברה -   גב' רחל אסרף

 

 סגל:

 מנכ"ל העיריה  - מר בני חזן

 יועצת משפטית -   עו"ד קרן רוזליס

 גזבר העירייה  -   מר רונן רוזנפלד

 רו"ח יעקב זיצר

 לא  השתתפו:

 חברת מועצת עיר - עו"ד ברגר מירב עטרה

 חבר מועצת עיר - מר מועלם עופר

 חבר מועצת עיר - מר ויסנשטרן אלקנה

 חבר מועצת עיר  - מר יעקבי ניר

 רשמה :

 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 על סדר היום:

 , 2022-ז' לתקנות הסדרים במשק המדינה )תיקון( התשפ"ג 3אישור החלת תקנה  .1

  25%בדבר מתן הנחה בשיעור של עד  25.10.2022כפי שפורסמה ברשומות ביום  

, על מחזיק בנכס שהוא 2023-ו 2022מסכום הארנונה הכוללת, שהוטלה בשנת  

 מ"ר משטח הנכס האמור. 100לגבי מפקד מילואים פעיל,  
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 אישור החלטות ועדת הכספים: .2

יבנה,  כיתות לפי הפירוט: בתי ספר 10פתיחת תב"ר נגישות אקוסטית תשפ"ג:   2.1

בבתי ספר מקיף רוגוזין, תיכון לבנות בית יעקב,  2בבתי ספר ג. רם.  2הצבי ישראל. 

 ₪. 300,000ירושלים, גן רון, גן ברוש. בסך 

 מקורות מימון: משרד החינוך.   

 פתיחת תב"ר תוספת כיתות חטיבה ב'. 2.2 

 משרד החינוך בסך₪.  1,130,000מקורות מימון: קרנות הרשות בסך   

  70,000 .₪ 

 פתיחת תב"ר שחב"ק אלונים. 2.3 

  משרד הספורט בסך₪.  1,450,000מקורות מימון: קרנות הרשות בסך  

 550,000 .₪ 

 מעון יום גבעת אלונים. 2293ר עדכון תב" 2.4 

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה מאושרתב"ר  מקורות מימון  

  3,735   - 265  4,000 משרד החינוך  

 4,000   0  4,000  מלוות 

  0   265  0 קרנות הרשות  

 8,000   0  8,000  סה"כ : 

 .2022סימוני כבישים  2329עדכון תב"ר  2.5 

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון  

 2,500   1,500  1,000 קרנות הרשות  
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 200   0  200 משרד התחבורה  

 2,700   1,500  1,200  סה"כ :  

 .2022עבודות קיץ  2333עדכון תב"ר  2.6 

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון  

 3,820   920   2,900 קרנות הרשות  

 180   80   100 משרד החינוך  

 4,000   1,000   3,000  סה"כ :   

 לצורך סגירה. 2021עבודות קיץ  2307עדכון תב"ר  2.7 

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון  

 3,175   0   3,175 קרנות הרשות  

 227   102   125 משרד החינוך  

 3,402   102   3,300  סה"כ :   

 שדרוג בתי ספר. 2295עדכון תב"ר  2.8 

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון  

 4,000   0   4,000  מלוות  

 1,000   1,000   0 קרנות הרשות  

 5,000   1,000   4,000  סה"כ :   

 פתיחת תב"ר שיפוץ תחנת אם וילד יוספטל. 2.9 

 ₪. 500,000מקורות מימון: קרנות הרשות בסך   
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 הקמת בי"ס יסודי בית יעקב. 2.10 

 ₪.  608,000קרנות הרשות ₪.  22,000,000מקורות מימון: מלוות בסך   

 לאגודה למלחמה בסרטן. ₪   3,000אישור תרומה ע"ס  2.11 

 אישור התקשרות.  –חדר טרפו לאספקת חשמל לדיירים  .3

להקמת מערכים אזוריים  אישור השתתפות עיריית קרית אתא בביצוע תוכנית .4

 במסגרת אשכול רשויות המפרץ. 14611/2022לטיפול בפסולת בניה, קול קורא  

 

 פרוטוקול

 

 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המנין.  י. פרץ, רה"ע:

 

 , 2022-ז' לתקנות הסדרים במשק המדינה )תיקון( התשפ"ג 3אישור החלת תקנה  .1

מסכום  %25בדבר מתן הנחה בשיעור של עד  25.10.2022ביום כפי שפורסמה ברשומות 

, על מחזיק בנכס שהוא מפקד מילואים פעיל, 2023-ו 2022הארנונה הכוללת, שהוטלה בשנת 

 מ"ר משטח הנכס האמור 100לגבי 

ז' לתקנות ההסדרים במשק המדינה  3על סדר היום אישור אישור החלת תקנה  י. פרץ, רה"ע:

בדבר מתן הנחה  25.10.2022-י שפורסם ברשומות ביום ה, כפ2022-התשפ"ג

 2023-ו 2022מסכום הארנונה הכוללת שהוטלה בשנת  25%בשיעור של עד 

מ' הראשון משטח  100-על מחזיק בנכס שהוא מפקד מילואים פעיל, וזה לגבי ה

 הנכס האמור.

אנחנו צירפנו לכם דברי הסבר. יש מישהו שמבקש לקבל הבהרה נוספת?  

 שה.בבק
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קודם כל אני שמח לראות שהנושא הזה עלה על סדר היום, נושא מאוד חשוב,  ר. דוד:

לתת למפקדי מילואים פעילים. אני שמח לראות שההצעות לסדר הנחה שאפשר 

שלנו שאנחנו מעבירים אליכם לעירייה ולא עולים עפ"י חוק, כן משמשים השראה 

 20ד הצעות לסדר שלנו, מעל לראש העיר ולחברי העיריה. אני מקווה מאוד שעו

במספר, שמיועדות כולן לטובת הציבור בקרית אתא, ציבור התושבים, בדיוק כמו 

 ההצעה פה יעלו בהקדם לישיבות מועצת העיר.

 תודה. תודה רבה.  י. פרץ, רה"ע:

 ההצעה הזאת, צ. אסולין:

 רק שניה, ציון. י. פרץ, רה"ע:

 היא בכלל לא הצעה שלכם. צ. אסולין:

 רגע ציון, שניה אחת. בבקשה ציון. פרץ, רה"ע:י. 

ההצעה, לא ההצעה הזאת ולא הצעות אחרות, ההצעה הזאת היא תקנה של  צ. אסולין:

הממשלה, של הכנסת שהובאה לכל הרשויות המקומיות ואתם מנסים לגנוב 

 דעת בצורה ערמומית,

 אתה מכיר את ההצעה לסדר? ר. דוד:

 את הדברים שעושים בעיר הזאת קצת יותר טוב ממך.אני לא, אני מכיר  צ. אסולין:

 אם אתה לא יודע, ר. דוד:

 אני בטוח, צ. אסולין:

 אל תענה לו, הוא לא הפריע לך. רואי, הוא לא הפריע לך. י. פרץ, רה"ע:

 עדיף שלא תשקר. אתה לא יודע אז אל תשקר. למה אתה משקר? ר. דוד:

 דבר. שום דבר אתם לא,אתם לא מסוגלים להוביל שום  צ. אסולין:
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 ציון, אני מבקש תתייחס להצעה. י. פרץ, רה"ע:

 אני מבקש, צ. אסולין:

 תתייחס להצעה. י. פרץ, רה"ע:

 אני מתייחס להצעה. צ. אסולין:

 בבקשה. כן. י. פרץ, רה"ע:

 חוץ מגניבת דעת שאתם עושים לציבור, צ. אסולין:

 ו?חוץ להיראות צעיר אתה יודע להוביל משה ר. דוד:

 הציבור לא טיפש. רואי דוד, הציבור לא טיפש. צ. אסולין:

 הציבור לא טיפש. בזה אתה צודק. ר. דוד:

 אתם כל דבר מנסים, צ. אסולין:

 אתה צודק. ר. דוד:

 לעשות דברים שהעירייה עושה ואתם מתלבשים, צ. אסולין:

פה יום יום, ברור, כי אתם כל כך שקופים שכל התוכניות של העיריה מוגשות  ר. דוד:

 שעה שעה,

 הצעות לסדר, צ. אסולין:

 אז אנחנו יודעים את זה, ר. דוד:

 מי כמוני, צ. אסולין:

 אתה מפריע, רואי. י. פרץ, רה"ע:

 אתם פשוט עושים רק גניבת דעת לציבור.  צ. אסולין:
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 מי שיפריע בפעם הבאה לא יקבל רשות דיבור. י. פרץ, רה"ע:

 אתה טועה ומטעה. ר. דוד:

 גניבת דעת, אסולין:צ. 

 אתה טועה ומטעה. ר. דוד:

 ציון, אם אתה מתכוון, י. פרץ, רה"ע:

 אני מבקש ממך עוד דבר אחד.  צ. אסולין:

 ציון, י. פרץ, רה"ע:

 לגבי משרתי המילואים, כתוב פה מפקדים, צ. אסולין:

 אני מבקש ממך, י. פרץ, רה"ע:

 או כל משרת מילואים. צ. אסולין:

ציון, שניה רגע בבקשה. אתה מתייחס להצעה, אתה לא עונה לאף אחד ואנחנו  י. פרץ, רה"ע:

, עם כל הכבוד. גם אתה. אם עוד פעם אחת מישהו מפריע לא מנהלים שיח כזה

בצורה הזו לא יקבל רשות דיבור גם בסעיף הבא. אז אני מבקש ממך תתייחס 

 בבקשה להצעה. 

 ל משרת מילואים או,ההצעה מתייחסת פה רק למפקדים. כ צ. אסולין:

 תקרא את התקנה. ר. דוד:

 כל מי שמפקד מילואים פעיל. י. פרץ, רה"ע:

 מה זה מפקד מילואים פעיל?  צ. אסולין:

 מפקד מילואים פעיל יש הגדרה בצה"ל, י. פרץ, רה"ע:

 שירות מילואים פעיל? צ. אסולין:
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 מפקד. כן, שהוא עושה שירות מילואים פעיל בהגדרה שלו  י. פרץ, רה"ע:

 אוקי. צ. אסולין:

 הצבא קובע. י. פרץ, רה"ע:

 מפקד מילואים פעיל, לא שירות מילואים פעיל. ר. דוד:

הצבא נותן אישורים לאותו חייל מילואים, לאותו מפקד, גם אם הוא רב סמל, גם  י. פרץ, רה"ע:

אם הוא סמל, לא משנה. הצבא יצייד אותו במכתב שהוא מפקד מילואים פעיל, 

גדיר אותו, בהתאם להגדרה וחותמת של צבא ההגנה לישראל שהגדיר הוא מ

 את אותו אדם כמפקד מילואים פעיל אז אנחנו רשאים לתת לו את ההנחה.

 , כי יש רשויות,25-ועיריית קרית אתא עושה את מלוא ה צ. אסולין:

 אכן. י. פרץ, רה"ע:

 אחוז, 10אחוז,  5שעושים  צ. אסולין:

 .25-א האת מלו י. פרץ, רה"ע:

 אחוזים.  25אחוזים. כל הרשויות  25 ר. דוד:

 אחוז. כן. 25-את מלוא ה י. פרץ, רה"ע:

 אחוזים. 5משרת מילואים פעיל מקבל  ר. דוד:

 טוב. למה אתה מתרגש? י. פרץ, רה"ע:

 אתם פשוט מתוסכלים. צ. אסולין:

 לא, שיקרא את התקנה. הוא נותן הערות, הוא מעביר ביקורת.  ר. דוד:

 אני קראתי את התקנה יותר טוב ממך. צ. אסולין:

 שיקרא את התקנה. ר. דוד:
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 אתם פשוט, צ. אסולין:

 תקרא את התקנה, ציון. ר. דוד:

 אני פשוט מרחם עליך, רואי.  צ. אסולין:

טוב. אתה חוזר, תזכור, אני לא אתן לך רשות דיבור, גם לך. נגמר. עכשיו אני רק  י. פרץ, רה"ע:

 רוצה,

 אנחנו נתקן את הטעויות ואת העיוותים.  דוד:ר. 

 מאה אחוז. אל תתהדר, י. פרץ, רה"ע:

 אתם לא תתקנו שום דבר. צ. אסולין:

 אנחנו נתקן את הטעויות ואת העיוותים. ר. דוד:

 אתם לא תתקנו. הציבור, צ. אסולין:

 שאתה וחבריך אומרים בישיבות המועצה. ר. דוד:

 אתה מפריע.  י. פרץ, רה"ע:

 אני אמשיך להפריע אם ימשיכו להגיד עלינו שקרים, . דוד:ר

 אז הנה, י. פרץ, רה"ע:

 ואתה לא תעצור אותנו. ר. דוד:

 אתם פשוט מתוסכלים ואתם לא מסוגלים להוביל, צ. אסולין:

 אני מנסה לעצור אותו, י. פרץ, רה"ע:

 אני רואה שאתה לא מצליח. ר. דוד:

 פה לא, לא שפה ראויה.ואתה ממשיך לדבר בש י. פרץ, רה"ע:
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 באיזה שפה? ר. דוד:

 אני אגיד לך באיזה שפה, חוצפנית.  י. פרץ, רה"ע:

 באיזה שפה אני מדבר? ר. דוד:

 חוצפנית. כן, אתה חוצפן. י. פרץ, רה"ע:

 נאה דורש נאה מקיים.  ר. דוד:

אסביר  לא רק חוצפן, אני גם אגיד לך איך אתה מתעתע מה שהוא הסביר. אני י. פרץ, רה"ע:

 לך למה.

 נאה דורש נאה מקיים. ר. דוד:

 אז הנה נאה דורש,  י. פרץ, רה"ע:

 נאה דורש נאה מקיים. ר. דוד:

אז אני לא אהיה חצוף אליך אלא אני אדבר אליך מתוך הסמכות שלי ותראה איך  י. פרץ, רה"ע:

אתה מתעתע. מדובר פה לפי אותו מסמך שביקשת שידבר. ברשומות פורסם 

 , זה היה לפני חודש.22 באוקטובר

 סוף ספטמבר. ברשומות עודכן בסוף ספטמבר. תדייק. ר. דוד:

 כתוב פה רשומות, י. פרץ, רה"ע:

 סוף ספטמבר. ר. דוד:

 .25.10-פורסם ב י. פרץ, רה"ע:

 יש תקנה, ר. דוד:

 ומאז ספטמבר לא הייתה ישיבת מועצת עיר. י. פרץ, רה"ע:

 בסדר. אז מה? ר. דוד:
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עכשיו אם אתה הצטרפת לפרסום של הרשומות והתלהבת מזה, כמו שאנחנו  "ע:י. פרץ, רה

 התלהבנו מזה,

 בסדר גמור. ר. דוד:

 אז אני צריך להודיע לך שאני מביא את זה לישיבת מועצת עיר, י. פרץ, רה"ע:

 לא. הבאת? ר. דוד:

 כשאתה מחליט?  י. פרץ, רה"ע:

 הבאת? ר. דוד:

את זה מתוך האחריות שלנו, ועם כל הכבוד זה שאתה מצטרף  אז אנחנו הבאנו י. פרץ, רה"ע:

 לכך זה לא זה שאתה הבאת את ההצעה לסדר יום.

 ,אני שמח ר. דוד:

 אלא ההצעה הזו היא חלק מסדר היום ותשמח שאנחנו מביאים את זה. י. פרץ, רה"ע:

 אני שמח מאוד, ר. דוד:

 מי בעד? י. פרץ, רה"ע:

 השראה. אני שמח מאוד. שההצעות לסדר משמשות ר. דוד:

 פה אחד. תודה רבה. י. פרץ, רה"ע:

 יעקב, אני רוצה להתייחס. ה. רובין שלם:

 את לא מקבלת רשות. י. פרץ, רה"ע:

 מה זאת אומרת? ה. רובין שלם:

 למה לא? ר. דוד:

 למה לא? ה. רובין שלם:
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 ככה. י. פרץ, רה"ע:

 למה לא? ר. דוד:

 מה זאת אומרת?  ה. רובין שלם:

 אישור החלטות ועדת הכספים: .2

כיתות לפי הפירוט: בתי ספר יבנה, הצבי  10פתיחת תב"ר נגישות אקוסטית תשפ"ג:   2.1

בבתי ספר מקיף רוגוזין, תיכון לבנות בית יעקב, ירושלים, גן רון,  2בבתי ספר ג. רם.  2ישראל. 

 מקורות מימון: משרד החינוך.  ₪.  300,000גן ברוש. בסך 

 1,130,000חת תב"ר תוספת כיתות חטיבה ב'. מקורות מימון: קרנות הרשות בסך פתי 2.2

 ₪. 70,000משרד החינוך בסך ₪. 

משרד ₪.  1,450,000פתיחת תב"ר שחב"ק אלונים. מקורות מימון: קרנות הרשות בסך  2.3

 ₪.  550,000הספורט בסך 

 מעון יום גבעת אלונים. 2293עדכון תב"ר  2.4

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה "ר מאושרתב מקורות מימון

  3,735   - 265  4,000 משרד החינוך

 4,000   0  4,000 מלוות

  0   265  0 קרנות הרשות

 8,000   0   8,000  סה"כ :

 .2022סימוני כבישים  2329עדכון תב"ר  2.5

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון

 2,500   001,5  1,000 קרנות הרשות
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 200   0  200 משרד התחבורה

 2,700   1,500  1,200  סה"כ :

 .2022עבודות קיץ  2333עדכון תב"ר  2.6

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון

 3,820   920   2,900 קרנות הרשות

 180   80   100 משרד החינוך

 4,000   1,000   3,000  סה"כ : 

 לצורך סגירה. 2021עבודות קיץ  2307תב"ר עדכון  2.7

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון

 3,175   0   3,175 קרנות הרשות

 227   102   125 משרד החינוך

 3,402   102   3,300  סה"כ : 

 שדרוג בתי ספר. 2295עדכון תב"ר  2.8

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר מאושר מקורות מימון

 4,000   0   4,000  מלוות

 1,000   1,000   0 קרנות הרשות

 5,000   1,000   4,000  סה"כ : 

פתיחת תב"ר שיפוץ תחנת אם וילד יוספטל. מקורות מימון: קרנות הרשות בסך  2.9

500,000 .₪ 
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קרנות הרשות ₪.  22,000,000הקמת בי"ס יסודי בית יעקב. מקורות מימון: מלוות בסך  2.10

000,608  .₪ 

 לאגודה למלחמה בסרטן. ₪   3,000אישור תרומה ע"ס  2.11

אנחנו בסעיף הבא. אישור החלטות ועדת כספים. פתיחת תב"ר נגישות  י. פרץ, רה"ע:

 2כיתות לפי הפירוט: בתי הספר יבנה, הצבי ישראל.  10אקוסטית תשפ"ג, 

ירושלים. גן רון במקיף רוגוזין. תיכון לבנות בית יעקב.  2בבתי ספר גבעת רם. 

 ₪.  300,000וגן ברוש. סך הכל 

 1,130פתיחת תב"ר תוספת כיתות חטיבה ב' לפי הפירוט: קרנות הרשות  

 מיליון. 1,2. סך הכל 70מיליון. ומשרד החינוך 

אלפי  1,450פתיחת תב"ר שחב"ק אלונים עפ"י הפירוט הבא: קרנות הרשות  

 ₪.מיליון  2 , סך הכל550הספורט שקלים ומשרד 

 3,735מעון יום גבעת אלונים עפ"י הפירוט: משרד החינוך  2293עדכון תב"ר  

  ₪. מיליון  8סך הכל ₪.  265,000מיליון. קרנות הרשות  4מיליון. מלוות 

. משרד מיליון 2,5. קרנות הרשות 2022סימוני כבישים  2329עדכון תב"ר 

 .מיליון 2,7סך הכל ₪.  200,000התחבורה 

. משרד החינוך מיליון 3,820עבודות קיץ. קרנות הרשות  2333כון תב"ר עד 

 ₪. מיליון 4סך הכל ₪.  180,000

לצורך סגירה עפ"י הפירוט: קרנות הרשות  2021עבודות קיץ  2307עדכון תב"ר  

 .מיליון 3,402. סך הכל 227. משרד החינוך מיליון 3,175

קרנות ₪.  מיליון 4וט: מלוות שדרוג בתי ספר עפ"י הפיר 2295עדכון תב"ר  

 ₪.  מיליון 5. סך הכל מיליון 1הרשות 

פתיחת תב"ר שיפוץ תחנת אם וילד יוספטל עפ"י הפירוט: קרנות הרשות  

500,000  .₪ 



 
 04-8666313איגמי   30.11.2022מתאריך  ישיבת מועצת עיר 

 

 20 30.11.2022ישיבת מועצת עיר מיום 

 אתא תמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצועי בוועדה המקומית קרית

 

 

קרנות ₪.  22,000מלוות  הקמת בית ספר יסודי בית יעקב עפ"י הפירוט הבא: 

  מישהו מבקש להתייחס?₪.  22,000 סך הכל₪.  608,000הרשות 

 כן.  ה. רובין שלם:

לאגודה ₪  3,000בנוסף לזה מעיר לי המנכ"ל, שניה רגע. אישור תרומה על סך  י. פרץ, רה"ע:

 למלחמה בסרטן. כן, בבקשה. כן, נתתי לך רשות, הילה, דברי. 

, מתי זה הולך טוב. רציתי לשאול לגבי התחנה בעצם של האם וילד ביוספטל ה. רובין שלם:

להתממש. לפי הכתבה בעיתון זה לא רק התחנה הזאת, אמורות להיפתח עוד. 

אז אנחנו מאוד נשמח ככה שתרחיב איפה הולך להיפתח עוד, כי בינתיים בבן 

עמי נסגר וזה בעצם מנוטרל. אז גם לדעת מתי זה יפתח ואיפה הולך להיות עוד 

 תחנות.

ל ואולפנית שחם. האם גם אותם אנחנו מה לגבי הצבי ישראלגבי השיפוצים,  

 הולכים לקחת בחשבון?

מעבר לזה אני יכולה לבוא ולהגיד שהתב"רים האלה ממש מרשימים ומבורכים.  

אפילו מרגש לראות את כל הפיתוח והדברים שהולכים לקרות בשנת בחירות. אז 

 אני שמחה שזה קורה. הייתי שמחה שזה היה קורה לאורך כל הזמן. 

היה פה הצעה מבורכת לא כל כך הצלחתי להבין על מה הוויכוח פה. והאמת  

שגם אתם העליתם אותה, גם אנחנו לא ידענו אם תעלו או לא, יש פה מקום של 

 אגו מי עשה מה?

 לא. יש הבדל, י. פרץ, רה"ע:

 כל הכבוד שזה עולה. ה. רובין שלם:

 כל הכבוד. יש הבדל, י. פרץ, רה"ע:

 משמעי. חד משמעי.חד  ה. רובין שלם:
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יש הבדל בשיח שמישהו פה מלין שמישהו מסתיר משהו ומישהו פה האיר את  י. פרץ, רה"ע:

 זה בהערה ובפרוג'קטור מאוד גדול,

 אני לא חושבת שמסתירים. אנחנו מברכים על, ה. רובין שלם:

ה מדינת ואת הפרוג'קטור הזה ציין ציון שאף אחד לא החליט אלא מי שהחליט ז י. פרץ, רה"ע:

 ישראל, ואת הפרוג'קטור הזה אנחנו מביאים לפה,

 אנחנו שמחים, ה. רובין שלם:

ומישהו רצה להגיד שמישהו רצה להסתיר את זה. אף אחד לא מסתיר שום דבר.  י. פרץ, רה"ע:

לא רק זה, ההיפך, עכשיו להערה שלך השנייה. תראי, את פה מברכת ברושם 

 תב"רים.מאוד גדול על כל הנעשה פה ברמת ה

 נכון. ה. רובין שלם:

ואת כבר חמש שנים מכהנת, ארבע שנים את מכהנת כחברת מועצה ואני יודע  י. פרץ, רה"ע:

שבכל השנים האחרונות היו יותר ממה שהבאנו השנה, שנה אחרי שנה אחורנית 

ואת אומרת עכשיו שנת בחירות כדי לצייר את זה כאילו משהו של שנת בחירות. 

 כל השנה ואנחנו בתאוצה, כל שנה זה התב"רים, אנחנו עובדים 

 נחיה ונראה.  ה. רובין שלם:

, תראי מלפני שלוש. גם יותר מזה. לא, תראי שנה שעברה, תראי לפני שנתיים י. פרץ, רה"ע:

אבל את זוכרת, זה עדכון רק של שנה שעברה וזה עדכון של פיתוח. אז תשימי 

 שהוא לדעתי.  לב לצורת ההתבטאות, לדרך ולניסיון איך

אבל זה לא חשוב, משום שהסטנוגרמה יודעת לרשום. אמרתי לכם פעם אחת  

ואת זה אתם צריכים להבין לאורך העשייה, לאורך שנים, לא חשוב מה מדברים, 

 חשוב מה עושים. מי בעד?

 חד משמעית. בגלל זה אנחנו תמיד בעד התב"רים.  ה. רובין שלם:

 פה אחד. אני מודה לכם.  י. פרץ, רה"ע:
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 אישור התקשרות –חדר טרפו לאספקת חשמל לדיירים  .3

אישור התקשרות. מצ"ב הסכם  –, חדר טרפו לאספקת חשמל לדיירים 3סעיף  י. פרץ, רה"ע:

וחוות דעת משפטית שהעברנו אליכם. מדובר בחדר טרפו בגבעת אלונים 

 בהמשך הפיתוח של השכונה. מי בעד?

 רגע, אנחנו רוצים להתייחס. ה. רובין שלם:

 כן. יש לך משהו להגיד? בבקשה.  י. פרץ, רה"ע:

 יותר. אני אשמח שפשוט תפרט ה. רובין שלם:

כן. מדובר בחדרי טרפו, אין כבלי חשמל כמו שאנחנו מכירים בשכונות הוותיקות  י. פרץ, רה"ע:

נעשה  שיש אותם בשנים האחרונות. אנחנו מורידים את החשמל לקרקע. כך זה

בכל השכונות החדשות ויש חדרי טרפו שמשם מזינים, כל חדרי הטרנספורמציה 

שאנחנו מכירים שרצים לאורך הרחובות, את זה אין בגבעת רם, סליחה, אין את 

בגבעת אלונים, אין את זה בגבעות ובשכונות זה בגבעת טל, אין את זה 

שמל וההזנה שלהן החדשות אלא רק בוותיקות. כל שכונה חדשה היום יש להן ח

 נמנעים. תודה רבה. 2היא בתת הקרקע. מי בעד? מי נגד? מי נמנע? 

 

אישור השתתפות עיריית קרית אתא בביצוע תוכנית להקמת מערכים אזוריים לטיפול  .4

 במסגרת אשכול רשויות המפרץ 14611/2022בפסולת בניה, קול קורא 

ית אתא בביצוע תוכנית להקמת מערכים , אישור השתתפות עיריית קר4סעיף  י. פרץ, רה"ע:

במסגרת אשכול רשויות  14611אזוריים לטיפול בפסולת בניה, קול קורא 

 המפרץ. 

אשכול רשויות המפרץ מאגד את כל הנושא של הפסולת הגושית במקום אחד.  

הדרך לעשות את זה היא במסגרת של קול קורא שהוציא המשרד לאיכות 
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ה זה שנוכל אנחנו להיות שותפים גם באתר הסביבה. המשמעות של הדבר הז

 הזה יחד עם כל הרשויות האחרות. יש לזה משמעות וההחלטה חשובה. 

ולכן אנחנו מבקשים את ידה הארוכה של אשכול המפרץ לייצג את עיריית קרית  

אתא בתוך הקול קורא הזה. מדובר בניהול פסולת הבניה ע"י ההתאגדות וניטור 

וקיומן של סנקציות על איסוף המופעל ע"י ההתאגדות כלי האצירה של מערך ה

הפרת ההסדרים שכמובן ייקבעו בחוק עזר מיוחד לטובת הדבר הזה. זה תהליך 

ארוך ולכן אנחנו רוצים להיות שותפים בו ואנחנו רוצים להחליט כדי שהאשכול 

 ייצג אותנו. מי בעד? 

 אנחנו רוצים להתייחס. ה. רובין שלם:

 בבקשה. י. פרץ, רה"ע:

 איפה האתר יהיה? צ. אסולין:

 האתר יהיה בג'למי.  י. פרץ, רה"ע:

 מעבר לזה בקול קורא גם מתייחסים לפחים כתומים או שאין שם, ה. רובין שלם:

לא, זה לא קשור. פסולת גושית, פסולת גושית זה כל פסולת הבניה למיניה.  י. פרץ, רה"ע:

הולכים מה שנקרא לאתר ובאתר שאר הדברים האחרים שהם גושנים, גדולים ש

הזה מטפלים, טוחנים, ממחזרים, כל שאר הדברים האחרים. פחים כתומים זה 

 משהו אחר. 

 רגע, אתה יכול להתייחס גם,  ה. רובין שלם:

 כמה רשויות?   כמה רשויות בתוך המאגר הזה? צ. אסולין:

 רשויות. 16כל רשויות האשכול, בערך  י. פרץ, רה"ע:

 אתה יכול להתייחס גם לגבי הפחים הכתומים או שזה לא רלוונטי? שלם:ה. רובין 

 זה לא רלוונטי לפה, אבל אני אוכל לעדכן אותך אם תרצי. י. פרץ, רה"ע:
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 אני אשמח. ה. רובין שלם:

 יופי. מי בעד? מי נגד? מי נמנע? תודה רבה. הישיבה נעולה. י. פרץ, רה"ע:

 

 סוף הישיבה

 

 


